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PROTOKÓŁ NR 18/16 

Z POSIEDZENIA POŁĄCZONYCH 

KOMISJI

RADY MIASTA GRAJEWO

Grajewo,  czerwiec 2016 r.



Protokół Nr 18/16 z dnia 28 czerwca 2016 roku

z  posiedzenia  połączonych stałych Komisji  Rady Miasta  tj.:  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu,

Zdrowia    i  Rodziny, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta, Komisji  Gospodarki

Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta

Grajewo,  odbytego  w  dniu  28  czerwca  2016  roku. Miejsce  posiedzenia   -  sala  konferencyjna

Urzędu Miasta  Grajewo (ul.  Strażacka 6A - 19-200 Grajewo).  Posiedzeniu przewodniczył-  Pan

Andrzej  Niewiarowski  -  Przewodniczący  Komisji    Gospodarki  Przestrzennej  i  Komunalnej,

Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego   Rady Miasta Grajewo.

Godz. rozpoczęcia – 9.00

Godz. zakończenia – 14.00

Stan liczbowy członków Komisji - 20 radnych

Obecnych – 19

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji w składzie: 

1.Babul Tomasz

2.Boć Edward 

3. Chełmińska Scholastyka

4. Chiliński Ryszard

5.Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa

6. Dembiński Wiesław Janusz

7.  Fadrowski Zbigniew

 8. Fidura Jerzy

 9.Formejster Wojciech Szczepan

 10.Grabowska Wioleta

 11. Maleszewski Wojciech Dariusz

  12.Mścichowski Andrzej



  13. Niewiarowski Andrzej

14. Opara Anna

15. Paszkowski Tomasz

16.Podlaski Kazimierz

17.Purwin Daniel

18.Stefańska Monika

19.Stuchła Marcin

Nieobecni: Tomasz Cebeliński

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./

Goście:   / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./.

Proponowany porządek obrad: 

1.Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.

3.Rozpatrzenie wniosku Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Szczuczynie o udzielenie dotacji.

4. Rozpatrzenie wniosku Szpitala Ogólnego w Grajewie o udzielenie dotacji celowe.

5. Propozycje GCK, MOSiR, Szkół oraz Miejskiej Biblioteki Publicznej na okres wakacji 2016.

6. Ocena działalności zakładów budżetowych w 2015 roku (ZADM, ZWiK, CIS) na podstawie

wykonania budżetu miasta za 2015 rok.

7. Analiza wykonania budżetu miasta Grajewo za 2015 rok pod kątem udzielenia absolutorium

Burmistrzowi Miasta za rok 2015. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Grajewo wraz ze

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015 rok;

b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2015 rok.

8. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat;

b) odstąpienia od sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

terenu położonego na Os. Południe II przy ulicach: 9 Pułku Strzelców Konnych i

Ekologicznej w Grajewie”;

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu

budżetowego miasta;

d) zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za

2015  rok  samorządowego  zakładu  budżetowego  –  Centrum  Integracji  społecznej
w Grajewie;



e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2027;

f) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.

9. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta.

10. Wolne wnioski i informacje.

11. Zamknięcie posiedzenia.

ad 1.

Otwarcie posiedzenia.

Przewodniczący trzech stałych komisji : 

1/ Pan Kazimierz Podlaski - Przewodniczący Komisji Budżetu....RM

2/ Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

3/ Pan Andrzej Niewiarowski–   Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM

 wyłonili na przewodniczącego obrad:

Pana Andrzeja Niewiarowskiego  Przewodniczącego Komisji Gospodarki......RM.

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad

Dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie przybyłe osoby.

Stwierdził,  że  na  stan  20  członków  trzech  Komisji  aktualnie  w  posiedzeniu  bierze  udział  18,

co stanowi  o prawomocności obrad. 

Ad 2. /  Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji/

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad

Poprzez odczytanie przedstawił proponowany porządek obrad, po czym na prośbę Przewodniczącej

Rady  Miasta  Grajewo  zawnioskował  o  jego  rozszerzenie  o  kolejny  punkt  pt.„Prezentacja

multimedialna z wizyty delegacji miasta Grajewo w Gusiewie”.

/ Porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./

W związku z brakiem innych zgłoszeń do porządku obrad, wniosek poddał pod głosowanie.

Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęły decyzję o rozszerzeniu porządku obrad

o pkt 5 „Prezentacja multimedialna z wizyty delegacji miasta Grajewo w Gusiewie”.

 ( głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz),

Porządek posiedzenia - po zmianach:

      W konsekwencji wprowadzonych zmian kolejne punkty porządku obrad otrzymały inną numerację.

1.Otwarcie posiedzenia.

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji.

3.Rozpatrzenie wniosku Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Szczuczynie o udzielenie dotacji.

4. Rozpatrzenie wniosku Szpitala Ogólnego w Grajewie o udzielenie dotacji celowe.

5.Prezentacja multimedialna z wizyty delegacji miasta Grajewo do Gusiewa”



6. Propozycje GCK, MOSiR, Szkół oraz Miejskiej Biblioteki Publicznej na okres wakacji 2016.

7. Ocena działalności zakładów budżetowych w 2015 roku (ZADM, ZWiK, CIS) na podstawie

wykonania budżetu miasta za 2015 rok.

8. Analiza wykonania budżetu miasta Grajewo za 2015 rok pod kątem udzielenia absolutorium

Burmistrzowi Miasta za rok 2015. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a) rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Grajewo wraz ze

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015 rok;

b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2015 rok.

9. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat;

b) odstąpienia od sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

terenu położonego na Os. Południe II przy ulicach: 9 Pułku Strzelców Konnych i

Ekologicznej w Grajewie”;

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu

budżetowego miasta;

d) zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za

2015 rok samorządowego zakładu budżetowego – Centrum Integracji społecznej w

Grajewie;

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2027;

f) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.

10. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta.

11. Wolne wnioski i informacje.

       12. Zamknięcie posiedzenia.

Realizacja porządku obrad:

Ad 3./    Rozpatrzenie wniosku Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Szczuczynie o udzielenie

dotacji/.

/ Wniosek ZOL stanowi Zał. Nr 4 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu jak wyżej,  powitał  Panią Dyrektor  Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego



w Szczuczynie której następnie oddał głos.

Pani Niklińska- Dyrektor ZOL

Podziękowała  za  zaproszenie  na  dzisiejsze  obrady  Komisji,  po  czym  w  imieniu  własnym,

pracowników  i pacjentów Zakładu zwróciła się z prośbą o udzielenie dotacji w wys. 5 000 zł na

„Zakup  przemysłowej  pralnico-wirówki  na  potrzeby  Pralni  ZOL  w  Szczuczynie”.  Posiadane

pralnice są wyeksploatowane 30-40letnie, często ulegają awariom i nie spełniają obecnie wymogów

jakościowych.  Nadmieniła,  iż  pacjentami  Zakładu  są  również  mieszkańcy  Grajewa,  osoby

przewlekle  chore  i  niesprawne,  wymagającej  kompleksowej  opieki  lekarskiej  i  pielęgniarskiej.

W ciągu ostatnich 3 lat ze świadczeń korzystało 20 pacjentów Grajewa. Ze względu na utrzymującą

się trudną sytuację finansową Zakładu nie są w stanie zakupić pralnico-wirówki. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad

O opinię dot. możliwości finansowych zwrócił się do Pani Skarbnik.

Pani Edwarda Wiśniewska- Skarbnik Miasta

Powiedziała, że widzi możliwość udzielenia takiej dotacji. 

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji 

Zwrócił  uwagę,  że  koszt  tego urządzenia  jaki  został  podany we Wniosku to  30.000 zł.  Wobec

powyższego zadał pytanie kto dołoży pozostałą kwotę?

Pani Nikilińska- Dyrektor ZOL

Odpowiedziała, że inne samorządy powiatu grajewskiego  które wstępnie złożyły już taki akces. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego

zaopiniowania Wniosku.

Komisje pozytywnie zaopiniowały wniosek Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w Szczuczynie

o udzielenie dotacji w kwocie 5000 zł na zakup przemysłowej pralnico - wirówki na potrzeby

Pralni ZOL w Szczuczynie

( głosowanie: 19 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrzowi

Poinformował, że projekt uchwały w tej sprawie zostanie przedłożony na sierpniową sesję. 

Ad 4./   Rozpatrzenie Wniosku Szpitala Ogólnego w Grajewie o udzielenie dotacji celowej./

/ Wniosek Szpitala stanowi Zał. Nr 5 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  powitał  przedstawicieli  Szpitala  Ogólnego  w  Grajewie,

starostę Grajewskiego oraz radnych powiatu grajewskiego. Następnie głos oddał Panu Grzegorzowi



Dembskiemu dyrektorowi Szpitala. 

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Powiedział,  że Wniosek dotyczy tego z dnia 25.01.2016r.  w sprawie przyznania dotacji  celowej

w kwocie minimum 431.469,00 zł  z  tytułu pomocy finansowej,  z przeznaczeniem na realizację

zadania inwestycyjnego pn.” Modernizacja i przebudowa Pododdziału Noworodkowego z Blokiem

Porodowym w ramach Oddziału Położniczo-Ginekologicznego Szpitala Ogólnego im. dr Witolda

Ginela w Grajewie”.  Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym i przedstawił kosztorys

tego zadania. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad

Zwrócił się z zapytaniem skąd wynika podana kwota  431.469,00 zł?

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Odpowiedział,  że  całość  inwestycji  to  ok.1.280  tys.  zł   w  której  kosztach  zapewne  będą

partycypowały również inne gminy, zaś brakującą kwotę dołożyłby Powiat. 

Pan Kazimierz Podlaski- Przewodniczący Komisji  Budżetu...RM

Powiedział, że dobrze byłoby gdyby radni wcześniej otrzymali kosztorys na realizację zadania.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty…...RM

Zwróciła  się  z  zapytaniem o wymiar  podatku wobec Szpitala  do budżetu miasta,  oraz czy inne

gminy złożyły akces udzielenia wsparcia finansowego?

Będąc przy głosie dodała, że osobiście brakuje jej szczegółowego montażu finansowego. 

Pani Edwarda Wiśniewska- Skarbnik

Odpowiedziała, że kwota podatku objęta jest tajemnicą skarbową i takiej informacji nie udzieli.

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

Przypomniał,  że Miasto zawsze wspomagało grajewski Szpitala, ale obecnie w budżecie brakuje

środków finansowych, by jednostkę. Następnie zwrócił się z zapytaniem o stan zadłużenia Szpitala

wobec naszych jednostek: ZWiK i PEC ?

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Odpowiedział,  że  w miarę posiadanych środków jest  to  regulowane,  po czym omówił  strukturę

zadłużenia wobec miejskich jednostek. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty…...RM

Powiedziała, że skoro władze miasta nie mogą udzielić informacji co do stanu zadłużenia, to może

takich informacji udzieli dyrektor Szpitala?

Pani Edwarda Wiśniewska- Skarbnik 

Zwróciła się z zapytaniem o realne kwoty dotacji z innych samorządów z rejonu działania tutejszego

Szpitala?



Pan Zygmunt Kruszyński- Starosta Grajewski

Podziękował  za  zajęcie  się  tematem Szpitala,  który  jest  publiczną  jednostką  świadczącą  usługi

medyczne dla mieszkańców powiatu grajewskiego. Zwrócił się z prośbą o o wsparcie finansowe tej

jakże ważnej inwestycji. Dodał, że brakującą kwotę dołoży Powiat. 

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Poprosił o przyznanie dotacji w wysokości do poziomu zapłaconego podatku, tj. kwotę podaną we

Wniosku.  Zapewnił,  że  inne  gminy  i  miasta  z  rejonu  działania  tutejszego  Szpitala  wstępnie

zadeklarowały już przyznanie dotacji .

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Zapytał się kto dołoży brakującą kwotę?

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Odpowiedział, że  organ założycielski- Powiat.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zwrócił się z zapytaniem do Pani Skarbnik o przedstawienie możliwości finansowych udzielenia

takiej dotacji.

Pani Edwarda Wiśniewska- Skarbnik 

Odpowiedziała, że byłaby taka możliwość, jeśli byłaby taka wola Rady Miasta.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Zapytał się Pana Starostę czy ma wiedzę na temat szans realizacji inwestycji pn.: „ Przebudowa

drogi  powiatowej  Nr 1802B Grajewo( ul.  Konopska)  ……………..”?.  Przypomniał,  że  zgodnie

z zawartą  Umową Nr 2/2015 z Zarządem Powiatu Grajewskiego w dniu 29 października 2015 roku

o partnerstwie w realizacji przedsięwzięcia udział finansowy Miasta Grajewo to 412 500,00 zł.

Pan Zygmunt Kruszyński- Starosta Grajewski

Odpowiedział, że nie nastąpiło jeszcze rozstrzygnięcie konkursowe, stąd też na chwilę obecną nie

można ogłosić przetargu nieograniczonego na realizację powyższego zadania.

Pan Krzysztof Waszkiewicz- Kierownik GIH/ Radny Powiatu

W swojej  wypowiedzi  wskazał,  że  nie  ma ważniejszej  inwestycji  niż  ta  wskazana we Wniosku

Szpitala,  ponieważ  chodzi  o  to,  aby kobiety  rodziły  dzieci  w godnych  warunkach  lokalowych.

Przypomniał o wcześniejszych ustaleniach polegających między innymi na tym, że wpłacony przez

Szpital podatek będzie wracał w formie dotacji na realizację jakiegoś zadania. 

Pani Scholastyka Chełmińska- Z-ca Przewodniczącego Komisji Gospodarki...RM

Przypomniała,  że  w  ubiegłym  roku  składała  Wniosek  o  wymianę  okien  w  budynku  oddziału

Zakaźnego,  ale   Pan  dyrektor  Szpitala  obecny  wówczas  na  posiedzeniu  Komisji  Rady  Miasta

Grajewo odpowiedział, że nie ma to sensu, ponieważ obiekt ten ostatecznie zostanie przeniesiony do

budynku Szpitala. Niestety pomimo upływu czasu nic się w tym temacie nie zadziało. 



Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Odpowiedział, że muszą znaleźć się na to pieniądze i to są dylematy z którymi borykają się władze

Szpitala.

Pan Wojciech Formejster- Z-ca Przewodniczącej Komisji Oświaty...RM

Podniósł temat  lądowiska przyszpitalnego dla  helikopterów Lotniczego Pogotowia Ratunkowego

o pomysły na rozwiązanie tego problemu.

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Odpowiedział, że został złożony wniosek o dofinansowanie tego zadania ze środków zewnętrznych

i trwa oczekiwanie na jego rozpatrzenie.  Decyzje być może zapadną we wrześniu,  czy Szpitala

w Grajewie otrzyma wsparcie  na tą  inwestycję,  po czym temat  obudował szerokim kontekstem

merytorycznym,  wskazując,  że  sprawy  przyszpitalnych  lądowisk  od  dawna  budzą  dużo

kontrowersji. Dodał, że trzeba wziąć pod uwagę cały system ratownictwa. 

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji

W nawiązaniu do wypowiedzi Pana Waszkiewicza zwrócił uwagę, że nie tylko za kadencji Pana

Burmistrza  Waszkiewicza  odbywało  się  dofinansowanie  Szpitala,  ponieważ  ten  proces  był

systemowy i odbywał się w każdym okresie urzędowania.

Pani Anna Opara- Członek Komisji

Opowiedziała się za dotacją dla Szpitala w miarę posiadanych możliwości finansowych budżetu

miasta.

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Powiedział,  że  ma  obiekcje,  czy  remont  Pododdziału  poprawi  jakość  usług,  zważywszy  na

występujące braki kadrowe?

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Powiedział,  że  popiera  powyższe  wątpliwości,  ponieważ  Pododdział  boryka  się  z  problemami

kadrowymi a głównie z kadrą zarządzającą po odejściu ordynatora dr Cymka. Następnie zwrócił się

z  zapytaniem o  pomysły  na  rozwiązanie  tego  problemu  oraz  poprosił  o  opinię  przedstawiciela

związku zawodowego Szpitala p. Henrykę Jagielską.

Pani Henryka Jagielska- przedstawiciel ZZ Szpitala

Powiedziała, że inwestycje są potrzebne w tej placówce stąd też poparcie tego Wniosku. 

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Poinformował, że kadra lekarzy w tym oddziale zostanie zwiększona do 4 lekarzy a już niedługo

pokieruje nim nowy ordynator pochodzący z Kolna. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego

zaopiniowania w/w Wniosku. 



Komisje pozytywnie zaopiniowały wniosek Szpitala Ogólnego w Grajewie o udzielenie dotacji

celowej w kwocie 431.469,00 zł na realizację zadania inwestycyjnego pn. "Modernizacja

i przebudowa Pododdziału Noworodkowego z Blokiem Porodowym w ramach Oddziału

Położniczo- Ginekologicznego.

( głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Podziękował za zrozumienie potrzeb Szpitala poprzez pozytywne zaopiniowanie Wniosku o dotację.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Podkreślił  jak  ważne  są  wspólne  spotkania  w celu  wypracowania  stanowisk.  Dodał,  że  projekt

uchwały w tej sprawie zostanie przygotowany na sesję sierpniową. 

Pan Grzegorz Dembski- Dyrektor Szpitala

Ad vocem zapewnił, że zawsze weźmie udział w spotkaniu gdy tylko zostanie zaproszony,

Pan Zygmunt Kruszyński- Starosta 

Podziękował radnym za pozytywne głosowanie. 

Ad     5  ./  Prezentacja multimedialna z wizyty delegacji miasta Grajewo do Gusiewa/

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym głos oddał sprawozdawcy tematu Panu Krzysztofowi

Waszkiewiczowi Kierownikowi Grajewskiej Izby Historycznej w Grajewie.

Pan Krzysztof Waszkiewicz- Kierownik GIH

Przedstawił prezentację multimedialną z wizyty oficjalnej delegacji z Grajewa w dniach 28-29 maja

2016 roku. W jej skład wchodzili: Halina Muryjas-Rząsa, Przewodnicząca Rady Miasta, Ryszard

Wolwark,  Sekretarz Miasta  i  Krzysztof  Waszkiewicz,  Kierownik Grajewskiej  Izby Historycznej.

Przypomniał, że od 2013 roku Gusiew jest miastem partnerskim Grajewo, a miasto partnerskie to

forma  forma  współpracy  międzynarodowej,  zaś  podstawę  partnerstwa  stanowi  wymiana

kulturalna,m  gospodarcza,  informacyjna.  Bezpośrednim  powodem  wyjazdu  do  Gusiewa  było

zaproszenie  na  uroczyste  obchody dni  tego  miasta,  związane  z  70-leciem utworzenia  Obwodu

Kaliningradzkiego i nadania miastu obecnej nazwy Gusiew. 

Pan     Dariusz     Latarowski  -   Burmistrz

Dodał, że to również szansa na realizację wspólnych projektów w rożnych obszarach życia, a tym

samym  na  wspólne  aplikowanie  o  środki  unijne  z  programu  Polska-Rosja.  Temat  obudował

szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

W  związku  z  brakiem  zgłoszeń  do  dyskusji  zamknął  realizację  tego  punktu  porządku  obrad,

Podziękował za prezentację multimedialną z wizyty w Gusiewie.

Przewodniczący Obrad zamknął realizację tego punktu porządku obrad, a następnie o godz. 10.30



ogłosił przerwę w obradach, która trwała do godz. 10.50 .

Ad 6./ Propozycje GCK, MOSiR, Szkół oraz Miejskiej Biblioteki Publicznej na okres wakacji

2016./

/Informacja GCK stanowi Zał. Nr 6 do prot./

/Informacja MOSiR stanowi Zał. Nr 7 do prot./

/ Informacje Szkół stanowią Zał.  Nr 8  do prot./

/ Informacja MBP stanowi Zał. Nr 9 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  powitał  dyrektorów  tych  jednostek  i  otworzył

dyskusję. 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie wydania pozytywnej

opinii na temat złożonych informacji. 

Komisje zapoznały się z propozycjami GCK, MOSiR, Szkół oraz Miejskiej Biblioteki

Publicznej na okres wakacji 2016 i pozytywnie je zaopiniowały

( głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

Ad  7/  Ocena  działalności  zakładów  budżetowych  w  2015  roku  (ZADM,  ZWiK,  CIS)  na

podstawie wykonania budżetu miasta za 2015 rok./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył  realizację  punktu  jak  wyżej,  po  czym  powitał  dyrektorów  tych  jednostek  i  otworzył

dyskusję. Przedtem jednak zwrócił uwagę, że podstawą do oceny jest wykonanie budżetu miasta za

rok 2015 opisane w Zarządzeniu Nr 261/16 Burmistrza Miasta Grajewo w sprawie przedstawienia

sprawozdania z wykonania budżetu miasta, sprawozdania o kształtowaniu się wieloletniej prognozy

finansowej, sprawozdania z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury oraz

informacji  o  stanie  mienia  komunalnego.  Jako  pierwsze  analizie  i  ocenie  poddał  sprawozdanie

z działalności Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych, głos oddając Pani dyrektor Mariannie

Haraś

Pani Marianna Haraś- Dyrektor ZADM

Pokrótce omówiła działalność ZADM za okres sprawozdawczy. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad



W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji przeszedł do omówienia działalności kolejnego zakładu

budżetowego  -  Zakładu  Wodociągów  i  Kanalizacji  w  Grajewie,  po  czym  zapytał  o  szansę  na

polepszenie jakości wody?

Pan Grzegorz Purwin- Dyrektor ZWiK

Udzielił odpowiedzi na pytanie dot. jakości wody w Grajewie, obudowując szerokim kontekstem

merytorycznym.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

Zwróciła się z zapytaniem o zakres zadania dot. modernizacji zbiornika wody- 247 957,28 zł.

Pan Grzegorz Purwin- Dyrektor ZwiK

Odpowiedział, że zadanie zostało już zakończone i omówił jego zakres.

Będąc przy głosie poinformował o stanie zadłużenia Szpitala – 185 211,00zł.

Monika Dziejma – Główna Księgowa ZWiK

Uzupełniła wypowiedź dyrektora w zakresie stanu zadłużenia.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Zwrócił uwagę Panu dyrektorowi, że o stanie zadłużenia powinien poinformować w trakcie dyskusji

w przedmiocie udzielenia dotacji dla Szpitala.  Prosił, by tego typu sytuacje się nie powtarzały.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty…..RM

Powiedziała,  że  informacje  o  stanie  zadłużenia  Szpitala  wobec naszych jednostek  powinny być

przygotowane na sesję sierpniową. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Powiedział, że zadłużenie wobec PEC to 232 tys. zł, po czym odczytał pismo dotyczącej tej sprawy.

Temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa- Przewodnicząca RM

Podkreśliła  brak  informacji  o  kondycji  finansowej  Szpitala.  Zwróciła  uwagę,  że  dyrektor  tej

jednostki nigdy nie odniósł się do problemu całościowo. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Powiedział, że na Społecznej Radzie Szpitala informował, że radni oczekują debaty i szczegółowych

informacji jeśli mają podejmować finansowe decyzje które nie dotyczą jednostki miasta.

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Nawiązując do dzisiejszej sytuacji jaka miała miejsce w trakcie głosowania nad udzieleniem dotacji

dla Szpitala zwrócił się z apelem, aby radni którzy są temu przeciwni nie uciekali przed podjęciem

takiej decyzji poprzez wyjście z sali obrad. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

Stwierdziła,  że  zadania które są dotowane  z  budżetu miasta  powinny wyraźnie zaznaczać nasz

udział  poprzez umieszczenie emblematów np. logo Miasta Grajewo.



Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Powiedział, że przeanalizuje kosztorysy wykonawcze tego zadania oraz czy wejdzie do realizacji

inwestycja  w  ramach  zamierzenia  pn.  „Przebudowa  drogi  powiatowej  Nr  1802B  Grajewo

( ul. Konopska) ……………..”. 

Pan Jerzy Fidura- Członek Komisji

Powiedział, że władze Szpitala powinny zastanowić się nad sprzedażą budynku Oddziału zakaźnego.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji przeszedł do omówienia działalności kolejnego

zakładu  budżetowego-Centrum Integracji Społecznej w Grajewie, po czym głos oddał kierownik tej

jednostki. 

Pani Izabela Randzio- Kierownik CIS

Omówiła działalność zakładu budżetowego – Centrum Integracji  Społecznej.  Poinformowała,  że

Centrum ma bardzo dużo zleceń na rożnego rodzaju usługi, np. sprawowanie opieki nad osobami

starszymi.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

Zadała pytanie, czy te osoby mają odpowiednie przeszkolenie w zakresie sprawowania opieki?

Pani Izabela Randzio- Kierownik CIS

Powiedziała, że informację w tej sprawie przygotuje na sierpniową sesję. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Zapytał o liczbę osób zatrudnionych w CIS?

Pani Izabela Randzio- Kierownik CIS

Odpowiedziała, że 15 osób i wyjaśniła ich status zatrudnienia.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

W związku  z  brakiem  kolejnych  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządził  głosowanie  w  sprawie  oceny

działalności zakładów budżetowych: ZADM, ZWiK i CIS.

Po analizie Komisje pozytywnie oceniły działalności zakładów budżetowych w 2015 roku

( ZADM, ZWiK, CIS) na podstawie wykonania budżetu miasta za 2015 rok:

a) Zakład Administracji Domów Mieszkalnych

( głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.);

b) Zakład Wodociągów i Kanalizacji

( głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.);

c) Centrum Integracji Społecznej

głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.).



Dyrektorzy zakładów budżetowych podziękowali radnym za pozytywną ocenę.

Przewodniczący Obrad zamknął realizację tego punktu porządku obrad, a następnie o godz. 11.50

ogłosił przerwę w obradach, która trwała do godz. 12.00 .

Ad8/  Analiza  wykonania  budżetu  miasta  Grajewo  za  2015  rok,  pod  kątem  udzielenia

absolutorium Burmistrzowi  Miasta  /za  rok  2015 i  zaopiniowanie  projektów uchwał  Rady

Miasta w sprawach:

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Poinformował, że wykonanie budżetu za rok 2015 przedstawia Zarządzenie Burmistrza Nr 261/16

z dnia  23  marca 2016 roku w sprawie przedstawienia sprawozdania z wykonania budżetu miasta za

rok 2015 oraz sprawozdania z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury za

2015 rok oraz informację o stanie mienia komunalnego miasta za 2015 rok.

/Ww. Zarządzenie stanowi  Zał. nr 10 do prot. /

Ponadto radni otrzymali  kolejny dokument jakim jest Zarządzenie Nr 280/16 Burmistrza Miasta

Grajewo z dnia 12 maja 2016 roku  w sprawie przekazania organowi stanowiącemu miasta Grajewo

sprawozdania finansowego za 2015 rok. 

/Ww. Zarządzenie stanowi  Zał. nr 11 do prot. / . 

Poinformował  również,  że  w  dyspozycji  radnych  jest  Uchwała  Nr  V.00321-17/16  składu

orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej   w  Białymstoku  z  dn.  18  kwietnia  2016  roku

w  sprawie  wyrażenia  pozytywnej  opinii  o  przedłożonym  przez  Burmistrza  Miasta  Grajewo

sprawozdaniu  z  wykonania  budżetu  za  2015  rok,  z  wykonania  planu  finansowego  zadań

z  zakresu  administracji  rządowej  zleconych  ustawowo  oraz  realizacji  zadań  publicznych

wynikających  z  porozumienia  z  organami  administracji  rządowej  oraz  jednostkami  samorządu

terytorialnego.

   / Ww. Uchwała stanowi Zał. nr 12do prot./

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miasta w sprawach:

Ad8a  /rozpatrzenia  i  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  Miasta  Grajewo  wraz  ze

sprawozdaniem z wykonania   budżetu za 2015 rok /

/Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 13 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad



Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym głos oddał Panu Burmistrzowi. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz

Przedstawił  pełny  obraz  wykonywania  budżetu  i  uwarunkowań  z  tym  związanych.

Poinformował  ponadto,  że  w  dniu  dzisiejszym  Dyrektor  MOSiR  w  Grajewie,  otrzymał

wypowiedzenie,  którego powodem było prowadzenie działalności  gospodarczej  przez Dyrektora

MOSiR.   Ponadto będąc  Dyrektorem MOSiR dokonał  zakupów w swojej  firmie  na kwotę 476

złotych.  W związku  z  tym  otrzymał  wypowiedzenie.  Sprawą  zajęła  się  Prokuratura  Rejonowa

w Kolnie. Zapewnił, że jako pracodawca nie mógł podjąć innej decyzji. Dodał, że na trzy miesiące

pełnienie obowiązków dyrektora powierzył Pani Rogińskie j.

Pan Zbigniewa Fadrowski- Członek Komisji

Zwrócił się z zapytaniem dlaczego nie było to zwolnienie dyscyplinarne?

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz

Odpowiedział, że wszystko odbyło się zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa pracy. Będąc

przy głosie poruszył temat spraw sądowych z firmą PRIBO dodając, iż nie wyklucza, że w lipcu

może  zajść  potrzeba  zwołania  sesji  nadzwyczajnej.  Poinformował  również  o  Zgromadzeniach

Spółek Miasta i o podjętych uchwałach.

Pani Edwarda Wiśniewska- Skarbnik 

Omówiła stan zadłużenia miasta za rok 2015.

Po analizie Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały Rady Miasta w sprawie

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Grajewo wraz ze

sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2015 rok - bez poprawek

( głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.).

Ad 8b  / udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2015rok/

/Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 14 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały Rady Miasta w sprawie udzielenia

absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2015 rok - bez poprawek

( głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.);

Ad9./ Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:/

a)    wyrażenia  zgody  na  zawarcie  kolejnych  umów  dzierżawy  i  najmu z  dotychczasowymi

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 15 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie



Komisji – w wersji elektronicznej. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać

głos?

Pan Zbigniewa Fadrowski- Członek Komisji

Zadał pytanie, czy następuje waloryzacja kwot za wynajem garaży – 36,90 zł?

Pani Elżbieta Kozłowska- Naczelnik WNP UM

Odpowiedziała,  że  oczywiście  można  to  zrobić,  ale  stan  tych  garaży  wymaga  dodatkowych

nakładów, stąd też możemy liczyć się z roszczeniami najemców o podwyższenie standardu. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Ad vocem powiedział, że w jego ocenie kwota ok. 40 zł za garaż np. przy ul. Strażackiej jest zbyt

niska. 

Pani Elżbieta Kozłowska- Naczelnik WNP UM

Odpowiedziała, że stawki są indeksowane. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM

Zwróciła się z zapytaniem, czy są jeszcze wolne garaże?

Pani Elżbieta Kozłowska- Naczelnik WNP UM

Odpowiedziała, że Miasto posiada małą ilość garaży i wszystkie są zajęte.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego

zaopiniowania w/w projektu uchwały.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie

kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi

umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat- bez poprawek

( głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

b) odstąpienia od sporządzenia „Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

terenu położonego na Os. Południe II przy ulicach: 9 Pułku Strzelców Konnych i

Ekologicznej w Grajewie”.

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 16 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad



Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać

głos?

Pan Zbigniewa Fadrowski- Członek Komisji

Zwrócił się z prośbą o uzasadnienie w/w uchwały.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział,  że  do  każdego  projektu  uchwały  żąda  od  pracownika  który  ją  przygotowuje

dołączenia uzasadnienia merytorycznego i  finansowego.  Powyższy projekt  został  przygotowany

przez Panią Borawską, która przebywa na długotrwałym zwolnieniu lekarskim stąd też brak tego

uzasadnienia. 

Pani Elżbieta Kozłowska- Naczelnik WNP UM

Pokrótce omówiła istotę oraz zakres merytoryczny w/w projektu uchwały. 

Pan Tomasz Babul- Członek Komisji

Zasygnalizował potrzebę zintensyfikowania działań pod kątem garaży na os. Południe II.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego

zaopiniowania w/w projektu uchwały.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie) odstąpienia od sporządzenia

„Miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego na Os. Południe II

przy ulicach: 9 Pułku Strzelców Konnych i Ekologicznej w Grajewie”- bez poprawek.

( głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu

budżetowego miasta;

/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 17 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać

głos?

Pan Zbigniewa Fadrowski- Członek Komisji

Powiedział, że to już kolejna w tym roku dotacja dla Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych

w Grajewie.

Pani Marianna Haraś- Dyrektor ZADM



Odpowiedziała,   że   zgodnie  z  Obwieszczeniem Wojewody nr  4/2016  Wojewody Podlaskiego

w sprawie ogłoszenia wysokości wskaźnika przeliczeniowego kosztu odtworzenia 1m2 powierzchni

użytkowej budynków mieszkalnych – od 1 kwietnia 2016 wskaźnik wynosi 3.780zł, a zatem 3% tej

wartości dzielonej na 12 miesięcy daje nam kwotę czynszu 9,45zł/m2. Ze względu na duży zakres

prac  remontowych  w  budynkach,  które  są  w  złym  stanie  technicznych  oraz  tym,  że  czynsz

w Zakładzie ADM wynosi 2,89zł/m2 plus kwota dotacji 1,03zł/m2 razem 3,92zł/m2, jest to duża

różnica pomiędzy stawką ogłoszona przez Wojewodę, tj. 9,45zł/m2 a naszą 3,92zł/m2, dlatego też

złożyliśmy wniosek o zwiększenie dotacji przedmiotowej na kwotę 1,16zł/m2. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty….RM

Zwróciła się z zapytaniem, czy zmniejszyło się zadłużenie w opłatach czynszu?

Pani Marianna Haraś- Dyrektor ZADM

Odpowiedziała, że zmalało o kwotę ok. 20 tys. zł.

Pani Bożenna Grądzka- Główna Księgowa ZADM

Tytułem uzupełnienia omówiła stan zadłużenia w opłatach czynszu, obudowując temat szerokim

kontekstem merytorycznym.

Pan Zbigniewa Fadrowski- Członek Komisji

W związku z termomodernizacją budynku przy ul. Kopernika 8-10, zwrócił się z zapytaniem o stan

własnościowy tego obiektu.

Pani Marianna Haraś- Dyrektor ZADM

Odpowiedziała, że  w 100% jest to własność Miasta. Dodała, że w/w inwestycja jest w toku.

Pan Zbigniewa Fadrowski- Członek Komisji

Stwierdził, że należałoby dążyć do sprzedaży mieszkań i powstania wspólnoty mieszkaniowej.

Pani Bożenna Grądzka- Główna Księgowa ZADM

Odpowiedziała, że ten budynek nie jest na sprzedaż, ponieważ jest ujęty w rejestrze zabytków.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego

zaopiniowania w/w projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  zmieniającej uchwałę w sprawie

określenia stawki dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego miasta-bez poprawek. 

( głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

c) zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za

2015 rok samorządowego zakładu budżetowego – Centrum Integracji społecznej w   Grajewie;



/Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem stanowi Zał. Nr 18 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać

głos?

Pani Izabela Randzio- Kierownik CIS

Omówiła istotę oraz zakres merytoryczny w/w projektu uchwały.

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

W  związku  z  brakiem  zgłoszeń  do  dyskusji  zarządził  głosowanie  w  sprawie  pozytywnego

zaopiniowania w/w projektu uchwały.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku

dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za 2015 rok samorządowego

zakładu budżetowego – Centrum Integracji społecznej w Grajewie- bez poprawek

( głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2027;

/Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 19 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać

głos? W związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania

w/w projektu uchwały.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie

Finansowej miasta Grajewo na lata 2016 – 2027- bez poprawek

( głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

f) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2016 rok.

/Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr 20 do prot./

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie

Komisji – w wersji elektronicznej. 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwrócił się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać



głos? W związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania

w/w projektu uchwały.

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta

Grajewo na 2016 rok- bez poprawek.

( głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.)

ad 10. /-   Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta./

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad

Procedurze  przyjęcia  poddał  protokół  z  poprzedniego  posiedzenia  połączonych  Komisji,  który

wyłożony  był  na  sali  obrad.  W związku  z  brakiem  uwag,  co  do  treści  dokumentu   zarządził

głosowanie  w sprawie jego przyjęcia.

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 17/16 z dnia 23 maja 2016 roku

z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez uwag do treści.

( głosowanie: 16 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.  )

ad 11   /- Wolne wnioski i informacje./

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad

Otworzył realizację punktu „Wolne wnioski i informacje”.

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Zapytał, kiedy dojdzie do łatania dziur w jezdniach na os. Młodych?

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział, że remontem w postaci łatania dziur i wyrw w jezdniach zostaną objęte wszystkie

drogi należące do miasta.

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji

Zwrócił się z zapytaniem, kiedy rozpocznie się inwestycja dot. budowy infrastruktury technicznej

na ul. Ekologicznej?

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział, że przetarg jest już rozstrzygnięty.

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad

Poruszył  temat  źle  funkcjonującej  klimatyzacji  w  sali  widowiskowej  Domu  Kultury  oraz

nagłośnienia.

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK

Odpowiedział, że: 

- został zlecony przegląd klimatyzacji,

- wymiana nagłośnienia będzie proponowana do przyszłorocznego budżetu, a do końca lipca ma

być opracowany kosztorys.



Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad

Poruszył temat dot. przejęcia dworca PKP.

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz

Odpowiedział,  że  gdy  Starostwo  Powiatowe  w  Grajewie  będzie  miało  zinwentaryzowaną

nieruchomość,  usiądziemy  do  kolejnych  rozmów  z  Wojewodą  Podlaskim  oraz  Agencją

Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa, by ustalić zasady przejęcia terenu. W wyniku zapytania

ofertowego została już wyłoniona firma, która ma dokonać inwentaryzacji działki.

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad

Zadał kolejne dot. remontu drogi przy ul. Woj. Polskiego? 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Przypomniał również, że problemy z zakresu drogownictwa były szeroko omawiane 16 czerwca na

spotkaniu z Podsekretarzem Stanu w Ministerstwie Infrastruktury i Budownictwa Jerzym Szmitem.

Poza potrzebą budowy w kraju głównej sieci dróg autostradowych i ekspresowych, jest potrzeba

budowy i modernizowania dróg wojewódzkich, powiatowych  i gminnych. Stąd też kontynuacja

Programu  Modernizacji  Dróg  Powiatowych  i  Gminnych  oraz  Program  Likwidacji  Miejsc

Niebezpiecznych.  Właśnie  w  ramach  tego  drugiego  programu  będzie  modernizowana  ul.  Woj.

Polskiego  w  Grajewie.  W  ramach  inwestycji  zostanie  wykonane  odwodnienie  kanalizacji

deszczowej wraz z przebudową nawierzchni oraz zmianą organizacji ruchu. Remont ulicy Wojska

Polskiego  poprawi  w  znacznym  stopniu  bezpieczeństwo  na  drodze,  na  pewno  łatwiej  będzie

wjechać i wyjechać na niektóre ulice, również pojawią się lewoskręty, które zrobią wiele dobrego.

Zadanie  to  zaplanowane  jest  na  okres  dwóch lat.  Szacunkowy łączny koszt  inwestycji  wynosi

prawie 8 mln złotych z rozkładem wydatków. 

Pan Ryszard Chiliński- Radny RM

Zwrócił  się  z  zapytaniem  do  dyrektora  GCK  kiedy  zostaną   wdrożone  zalecenia  Komisji

Rewizyjnej Rady Miasta wynikające z kontroli działalności OSP? Ponadto zwrócił uwagę na brak

napisu GCK na siedzibie tej jednostki. 

Pan     Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 

Odpowiedział, że zmiana napisu to koszt ok. 15 tys. zł i jeśli tylko będą takie możliwości finansowe

to zostanie on wykonany. Wskazał, że obiekt wymaga dużo nakładów remontowych, ale aktualnie

nie  stać  na  dodatkowe  wydatki,  ponieważ  dodatkowym  a  niespodziewanym  obciążeniem  jest

wypłacenie ok., 50 tys.  zł byłej  dyrektorce MDK jako łączny koszt przebywania na zwolnieniu

lekarskim plus odprawa z tytułu odejścia z pracy. Jeśli zaś chodzi o zalecenie pokontrolne Komisji

Rewizyjnej to jedynie nie zostało zrealizowane to dotyczące sposobu finansowania OSP, ponieważ

nie jest władny, po czym temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pan Ryszard Chiliński- Radny RM



Ad vocem odpowiedział, że sprawa dot. byłej dyrektor była do przewidzenia.

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty….. RM

Powiedziała, że są problemy techniczne z pobieraniem danych z oficjalnej strony GCK. Przychyliła

się do stanowiska o potrzebie umieszczenia na budynku Domu Kultury napisu z nazwą tej instytucji

Pan     Tomasz Dudziński- Dyrektor   GCK 

Ad vocem zapewnił, że strona internetowa GCK działa prawidłowo.

ad 12/-   Zamknięcie Obrad./ 

Pan Andrzej Niewiarowski– Przewodniczący Obrad

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem posiedzenia podziękował za

udział, zamknął posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała:B. Poniatowska                                                                                       

( - Biuro Rady Miasta)                                          

Przewodniczący Obrad

                        / Przewodniczący Komisji Gospodarki ... ....RM/       

  

                                                                                                                    Andrzej Niewiarowski 



Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo.


	PROTOKÓŁ NR 18/16
	Z POSIEDZENIA POŁĄCZONYCH
	KOMISJI
	RADY MIASTA GRAJEWO

